

CONTRACT ADDENDUM**Change Management Training Services****Tender file no. NG251****February 3, 2014****ADDENDA AU CONTRAT****Services de formation en gestion du
changement****Dossier de soumission no. NG251****Le 3 février 2014****ADDENDUM No. 6**

The following shall be read in conjunction with and shall form an integral part of the Tender / Proposal and Contract Documents:

Questions / Answers

Q1. What has been the impact on the remaining staff at the NCC following the change in the NCC's Celebrations and Events programming mandate, eg, the shift of Canada Day and Winterlude events to Heritage Canada?

A1. The impact on the staff is mainly the need to strengthen our teams, a new organizational structure and the change in the mandate which will bring the organization to focus on its planning and stewardship functions.

ADDENDA no. 6

Ce qui suit doit être interprété comme faisant partie intégrante de la proposition/appeal d'offres et des documents relatifs au contrat :

Questions / Réponses

Q1. Quel a été l'impact sur le reste du personnel de la CCN à la suite du changement de mandat de la programmation et des événements, par exemple le transfert de Bal de Neige et de la fête du Canada à Patrimoine canadien?

R1. L'impact sur le personnel est principalement la nécessité de consolider nos équipes de travail, une nouvelle structure organisationnelle et la modification du mandat qui amène l'organisation à avoir un focus sur ses fonctions de planification et d'intendance.



Nicole Galipeau

Senior Contract Officer | Agent principal aux contrats
Procurement Services | Services de l'approvisionnement